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686 بازدید :حوزه و دانشگاهدسته :

افزایش 20 درصدی جذب دانشجو در دانشگاه آزاد
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان آذربایجان شرقی گفت: با وجود کاهش دانشجو در

واحدهای دانشگاهی امسال جذب دانشجو در دانشگاه آزاد اسلامی تبریز ۲۰ درصد افزایش
یافته است و هم اکنون ۲۱ هزار دانشجو در واحد تبریز مشغول به تحصیل هستند.

به گزارش بناب نیوز به نقل از فارس، عزیز جوانپور در آیین تکریم و معارفه رؤسای سابق و جدید دانشگاه آزاد اسلامی واحد بناب با بیان
اینکه دانشگاه آزاد اسلامی یک دانشگاه مردمی است؛ افزود: دانشگاه آزاد در حوزه آموزش تحول عظیمی انجام داده است.

وی با بیان اینکه مأموریت های دانشگاه آزاد باید تقویت شود؛ تصریح کرد: دانشگاه باید به سمت کارآفرینی حرکت کند و بتواند نقش
خود را به خوبی در جامعه ایفا کند.

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی آذربایجان شرقی سپس از تعریف مأموریت های ویژه برای هریک از واحدهای دانشگاهی در استان خبرداد و
گفت: هم اکنون در حال تدوین این برنامه و مأموریت هستیم هر چند که در کنار آن دنبال آموزش و پژوهش در دانشگاه هستیم.

جوان پور خاطرنشان کرد: با وجود کاهش دانشجو در واحدهای دانشگاهی امسال جذب دانشجو در دانشگاه آزاد اسلامی تبریز ۲۰ درصد
افزایش یافته است و هم اکنون ۲۱ هزار دانشجو در واحد تبریز مشغول به تحصیل هستند.

وی اظهار امیدواری کرد که همانطوری که مسئولیان شهرستان در راه اندازی این واحد دانشگاهی به دانشگاه کمک کردند، این حمایت ها
در شرایط فعلی نیز استمرار یابد.

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی آذربایجان شرقی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به پتانسیل و ظرفیت بالای دانشگاه آزاد اسلامی
اذعان کرد: واحد بناب قطب مدیریت در منطقه است.

جوان پور افزود: امروز مشکل جامعه بحث اشتغال است و اکثریت فارغ التحصیلان دانشگاهی بیکار هستند، از این رو باید در آموزش های
خود تجدید نظر کنیم.

وی یادآوری کرد: دانشگاه باید در توسعه شهرستان بناب نقش اساسی ایفا کند.

مسئول دفتر نهاد رهبری در دانشگاه آزاد اسلامی آذربایجان شرقی نیز در این آیین گفت: باید از تمام ظرفیت و پتانسیل های موجود
شهرستان برای توسعه دانشگاه استفاده کرد.

حجت الاسلام محمد مهدی شمسی با بیان اینکه با تغییر مدیران مشکلات دانشگاه حل نمی شود؛ افزود: اگر مسئولین و مردم شهرستان
دانشگاه را مال خود بدانند، مشکلات دانشگاه حل خواهد شد ولی در غیر این صورت مشکلات لاینحل باقی می ماند.

وی گفت: تمام ظرفیت شهرستان باید در راستای کمک به توسعه دانشگاه بکارگیری شود.

بر پایه این گزارش، در این آیین  رضوی پور رئیس سابق واحد بناب گزارشی از عملکرد ۱۴ ماهه خود در دانشگاه آزاد واحد بناب ارائه کرد.

در این آیین همچنین مهدی عباسقلی پور طی سخنانی اظهار کرد: برای برون رفت واحد بناب از وضعیت فعلی یک برنامه کوتاه مدت و یک
برنامه بلند مدت را ترسیم کرده ام که امیدوارم با کمک مسئولین دانشگاه آزاد اسلامی استان و سازمان مرکزی و حمایت مسئولین

شهرستان و همراهی همکاران گرامی بتوانیم واحد بناب را از شرایط بحران خارج کنیم.
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